
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 29. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 288
Den fungerende erhvervsminister har til flere medier udtalt, at det fortsatte salg af ud-
valgsvarer i hypermarkeder har rod i anbefalinger fra sundhedsmyndighederne, og at
regeringen derfor ikke vil standse den konkurrenceforvridning, som nu er tilfældet mellem
butikker, der sælger udvalgsvarer som en betragtelig del af deres samlede omsætning.
Vil erhvervsministeren oplyse, hvor og hvornår sundhedsmyndighederne har anbefalet
regeringen, at skelne mellem den udvalgsvarehandel, som foregår i store og små spe-
cialbutikker, og den som foregår i såkaldte hypermarkeder, der sælger stort set lige så
mange udvalgsvarer som dagligvarer, i retningslinjerne for nedlukning af detailhandlen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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